

**Protokoll styrelsemöte, 2025-04-01, SMC:s kansli CoSpace , kl. 18:00**

- §1 **Mötets öppnande:** 18:10 och ordförande hälsade alla välkomna.
- §2 **Godkännande av dagordningen:** Dagordningen godkändes med ett tillägg från Johan under övriga frågor.
- §3 **Närvarande:** Marie Johansson, Anders Nyberg, Stefan Uppgren, Ulf Norberg, Erik Larsson, Marie Börjesson, Johan Norberg, Lena Dehlin
- §4 **Genomgång av föregående protokoll:**
- 2025-02-13 samt konstituerande protokoll 25-03-16, Båda protokollen godkändes och lades till handlingen.
- §5 **Information från ordförande:**
- Har haft mailkontakt med one.com och de har fått det konstituerade protokollet. Så nu är vi en bra bit på väg att uppdatera alla mailadresser.
  - Kommer att åka på FIM rallyt i Norge och representera SMC Dalarna. → **Beslut** att SMC Dalarna betalar anmälningsavgiften för honom.
  - Ordförande uppdaterar Matrikeln på SMC Dalarnas hemsida. Så att alla inblandade har rätt funktion.
  - Påminde även alla i styrelsen att beställa kläder med nya loggan till årsmötet.
  - Fått frågan om vi ska fortsätta vara medlem i NTF, gällande halkbanan i Falun. → **Beslut** att det ska vi fortsätta med.
- §6 **Kassarapport/Ekonomi:**
- Har ordnat med konstituerande protokollet till banken. Så Kassören och externa redovisningsbyrån kommer åt bankkonton.
  - När ersättning ska betalas ut, lämna originalkvittot till Kassören och maila även en kopia till **elsie.kson@gmail.com** med uppgifter vem som skickat in och till vilket konto det ska utbetalas.
- §7 **Hemsidan/Mas-bladet/Distriktsnytt till MC-folket/Hemsidan:**
- Jobbar på att skriva ny text gällande kursverksamheten på hemsidan.
  - Fortsätter även att tanka upp gamla protokoll på nya hemsidan.
  - Mats J kommer på tjejkurserna på Montza och fotar.
  - Glöm inte att alla ska lägga upp en egen presentation under sin bild på hemsidan.
- §8 **Instruktörsverksamheten:**
- Det har varit ett instruktörsmöte där kurser och aktiviteter planerats.
  - En önskan från instruktörsansvarig att instruktörer som har haft 4 kurser ska få möjlighet att köra en egen BKK. **Beslut** → Marie skriver ner detta och mailar till Stefan som ska ta det vidare.
  - Anders kommer även skriva lite synpunkter och mailar Stefan, att vi önskar få mer pengar från Riks.
  - Gällande knix i Hedemora den 1 juni ska vi ordna lunch? → **Beslut** Anders kollar om det går att få dit en Burgarbuss.
  - Västar är beställda till alla instruktörer.
  - Förslag kom på att trycka upp fordonskontrolls kort. Bra att lämna ut innan kurser.

§9

**Actionlista/aktiviteter:**

- Hur går planeringen inför distriktets ordförandemöte? → *Nu tar Stefan över detta tillsammans med Anneli.*
  - 4 maj Avrostning Dala-Järna flygplats.
  - 16–18 maj gruskurs tjejer Monzta. → *anmälda idag 3 st*
  - 16–18 maj tjejavrostning Monzta. → *anmälda idag 29 st*
  - 23–25 maj gruskurs Monzta. → *anmälda idag 10 st*
  - 23–25 maj grundkurs Monzta. → *anmälda idag 17 st*
  - 1 juni Hedemora Event, nytagna mc kort på fm (kostnadsfritt)/ alla andra på em (vanligt pris). → *kollar om det finns säljare som vill komma.*
  - 22 juni knix Amsberg.
  - 26 juli Monzta extra knix. Då bjuder vi in alla mc klubbar i Dalarna, kostnad 1300 sek för en dag. → *anmälan har kommit ut.*
  - 31 augusti knix Amsberg.
  - 14 september knix Amsberg.
  - 
  - 21 maj kvällsträff Mck Touring/SMC → *Ordförande kontakter Maria N för att stämma av vad dom ska sägas/göras.*
  - 3 maj är det motorcykelns dag hos många säljare.
  - 17 maj har Motorbiten öppet hus. → *Kan någon från SMC vara där?*

§10

**Rapport från aktiviteter:**

Ett välbesökt årsmöte har hållits med 29 deltagare.

§11

**Övriga frågor:**

- Får man lägga ut namn och bild hur som helst i officiella sammanhang? Johan har fått frågan från en instruktör. → *Vi tittar vidare på detta.*

§12

**Nästa möte:** 6 maj kl. 18:30 på CoSpace i Borlänge.

§13

**Mötet avslutas:** 19:55 och ordförande tackar för ett bra möte.



**Sveriges MotorCyklister**